
Protokół Nr 24/22 

z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej,  Komisji  Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy, Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej,  Komisji Oświaty, 

Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  w dniu 

30.09.2022 r. 

Posiedzenie odbyło się w godz. 0915 – 0950  w budynku Urzędu Gminy w Nowym Dworze. 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji – lista obecności w załączeniu do protokołu oraz 

Skarbnik Gminy Pani Justyna Stasiulewicz, Sekretarz Gminy Pan Stanisław Hrynkiewicz i 

Wójt Pan Andrzej Humienny. 

Tematy posiedzenia: 

1) Zapoznanie się z materiałami na obrady XXIX Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

2) Wnioski komisji.   

 

Ad. pkt 1-go. 

Wspólne posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan Stanisław Sobolewski. 

Nadmienił on, że w związku ze zbliżającą się sesją należy zapoznać się z materiałami.  

Przewodniczący przedstawił wniosek Wójta Gminy o wykreślenie z porządku obrad pkt. dot. 

wprowadzenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowy Dwór na lata 2022-

2033 oraz o dołączenie do porządku obrad trzech projektów uchwał: 

- w sprawie nieodpłatnego nabycia od osób fizycznych nakładów w postaci budynków 

znajdujących się w Nowym Dworze, Plac Rynkowy 4,  na działce 1030/5; 

- w sprawie udzielenia w 2022 roku pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu;  

- zmieniająca uchwałę w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Nowy Dwór. 

 

W pierwszej kolejności komisje zapoznały się z Informacją dotyczącą  realizacji budżetu gminy 

za I-sze  półrocze 2022 roku. Wyjaśnień w tym temacie udzieliła Pani Justyna Stasiulewicz- 

Skarbnik Gminy.  

Radny Szczurko: Ja mam takie pytanie, odnośnie zmian w budżecie, bo tutaj tak ogólnie, w 

drugim  paragrafie są dochody i wydatki, wydatki są o 3 miliony większe, to że jeszcze nie 

wpłynęła kwota za dodatek węglowy? 

Skarbnik: To jest z wcześniejszych zmian w budżecie, to są te kredyty które musimy zaciągnąć 

w tym roku. Na drogę na Synkowce i drogę na Nowy Dwór. Dlatego jest deficyt. Zawsze jest 

tak, że musisz mieć dochody z tego roku i wydatki z tego roku, jeżeli się nie mieścisz, masz 

wydatki większe niż dochody to wtedy wychodzi deficyt. Jeżeli są jakieś środki z ubiegłego 

roku, to one wskakują do przychodów.  

Radna Kulmaczewska: Najgorzej, że tyle osób zalega z opłatami za wodę, za ścieki. 

Skarbnik: To są stałe osoby, one już poszły do Komornika. 

Radna Kalenik: Ciekawe czy dostają dodatek węglowy? 

Skarbnik: Przyszło pismo, że to nigdzie się nie wlicza, nie można tego w żaden sposób zająć. 

To jest wyłączone. 



Radna Kulmaczewska: Jeszcze jedna moja uwaga, a mianowicie teraz wszystko idzie w górę, a 

tutaj wpływy z domu nauczyciela tylko 9,5 tys. za ogrzewanie, za takie mieszkanie. 

Sekretarz: Jestem za tym, żeby oni normlanie płacili, a nie tylko za sam olej opałowy, gdzie 

jest robocizna, gdzie są pochodne. 

Radna Kulmaczewska: A za podatek gruntowy prawie 42 tys. zaległości. Do szkół subwencji 

jest bardzo mało, trzeba dopłacać i przez to też zadłużenie się robi.  

 

Kolejnym punktem było omówienie projektów uchwał: 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok.  

Przewodniczący: Proszę Państwa, tutaj jest propozycja, żeby stawki przyjąć maksymalne, z 

tego względu, że Polski Ład realizujemy i każdy pieniądz potrzebny.  

Radny Gawrylik: Ci, co płacą też będą narzekać, że maksymalne. 

Sekretarz: Ale musimy skądś brać, żeby coś robić. 

Przewodniczący: Jak obniżymy, to subwencję obniżamy. 

Sekretarz: Nie zrealizujemy tych inwestycji, które mamy założone. Już nie mówiąc o tej drodze 

do Sidry. 

Poszczególne komisje przeszły do głosowania nad stawkami podatku od nieruchomości: 

Komisja Rewizyjna w głosowaniu jawnym zaopiniowała pozytywnie uchwałę w sprawie 

stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok w składzie: Mirosław Raducha-za, Drożdżejko 

Paweł- za, Katarzyna Kalenik-za. 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy w głosowaniu jawnym zaopiniowała 

pozytywnie uchwałę w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok: Bobryk Maria 

– za, Sobolewski Stanisław –za. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym zaopiniowała pozytywnie uchwałę 

w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok: Bubienko Roman- za, Rusiecki 

Kazimierz –za. 

Komisji Oświaty, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych w głosowaniu jawnym zaopiniowała 

pozytywnie uchwałę w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok w składzie: 

Kulmaczewska Krystyna-za, Szczurko Daniel-za, Ryszkiewicz Mirosław-za.  

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej w 

głosowaniu jawnym zaopiniowała pozytywnie uchwałę w sprawie stawek podatku od 

nieruchomości na 2023 rok w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam-za, Stasiulewicz Elżbieta- 

za, Gawrylik Przemysław-wstrzymuje się. 

- w sprawie podatku od środków transportowych. 

 

Poszczególne Komisje przeszły do głosowania. 

Komisja Rewizyjna w głosowaniu jawnym zaopiniowała pozytywnie uchwałę w sprawie 

podatku od środków transportowych w składzie: Mirosław Raducha-za, Drożdżejko Paweł- za, 

Katarzyna Kalenik-za. 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy w głosowaniu jawnym zaopiniowała 

pozytywnie uchwałę w sprawie podatku od środków transportowych: Bobryk Maria – za, 

Sobolewski Stanisław –za. 



Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym zaopiniowała pozytywnie uchwałę 

w sprawie podatku od środków transportowych: Bubienko Roman- za, Rusiecki Kazimierz –

za. 

Komisja Oświaty, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych w głosowaniu jawnym zaopiniowała 

pozytywnie uchwałę w sprawie podatku od środków transportowych w składzie: 

Kulmaczewska Krystyna-za, Szczurko Daniel-za, Ryszkiewicz Mirosław-za.  

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej w 

głosowaniu jawnym zaopiniowała pozytywnie uchwałę w sprawie podatku od środków 

transportowych  w składzie: Andrukiewicz Piotr Adam-za, Stasiulewicz Elżbieta- za, Gawrylik 

Przemysław-za. 

 

- w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Nowy Dwór na rok szkolny 

2022/2023; 

- w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego wymiaru zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkole oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Nowy Dwór; 

- w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej; 

- w sprawie nieodpłatnego nabycia od osób fizycznych nakładów w postaci budynków 

znajdujących się w Nowym Dworze, Plac Rynkowy 4,  na działce 1030/5; 

- w sprawie udzielenia w 2022 roku pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu; 

- w sprawie zmian w budżecie gminy; 

- zmieniająca uchwałę w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Nowy Dwór. 

Wyjaśnień do ww. projektów uchwał udzielił Sekretarz Gminy Pan Stanisław Hrynkiewicz 

oraz Pani Skarbnik Justyna Stasiulewicz. 

 

Ad. pkt 2-go. 

Przewodniczący poinformował o uchwale podjętej przez Związek Powiatowo-Gminny ,,Nad 

Biebrzą’’ dotyczącej zmiany statutu. Pytań nie było. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

   Protokółował:                    Przewodniczył: 

        

Agnieszka Chołko     Stanisław Sobolewski 


